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Szanowny Panie Prezydencie, składam pytania przesłane przez mieszkańca. 

 

„1. Kto zlecił firmie Dudplan sp.z.o.o. wykonanie studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego rejonu rezerwatu Debrza?. 

2. Czy w zleceniu było opracowanie terenu ochronnego wokół Debrzy? 

Kto wyszedł z inicjatywą utworzenia pasa ochronnego na prywatnych 

działkach? 

3.Ile kosztowało takie zlecenie ,które można było zlecić rodzimej firmie z racji 

większej znajomości terenu i własności poszczególnych działek . 

4.Na jakiej podstawie prawnej w roku 2013-2014 w opracowaniu tegoż studium 

Państwo operowali działkami prywatnymi wrzucając wyłącznie działki prywatne do 

pasa ochronnego bez zgody właścicieli działek? 

Chodzi o działki obręb 13 i obręb 15: 

Nr 14/1,14/2 

Nr 16/2, 

Nr 15 miasto w roku 2015-2016 nie pozwoliło działki podzielić pomiędzy 

współwłaścicielami tym samym zablokowało nam starania się o warunki zabudowy. 

Sąd Rejonowy w Tarnowie nie zgodził się z tą decyzja i nakazał podział działki co 

wiązało się w brakiem możliwości wnoszenia o warunki zabudowy z racji ,że wyrok był 

już po 2016 czyli uchwaleniu planów zagospodarowania przestrzennego.)termin się 

przedawnił . obecnie 15/1,15/2,15/3,15/4,15/5,15/6,15/7), 

Nr 17, 



Nr 18 

Nr 2/3 ,2/4, 2/5, 2/6, 2/7, 2/8 ,2/9 ,2/10, 2/11, 2/12, 2/12 

Nr 3/3 oraz 3/4 

Nr4/2 

Nr 5/1oraz 5/2 

Nr 6/3, 6/4, 6/5, 6/6 

Nr 7/5,7/6,7/11 

 

5. Pomiędzy latami 2014-2016 miasto Tarnów wydawało warunki zabudowy na 

kilku działkach ,później odbierano te warunki właścicielom. Innym nie dopuszczono do 

działek budowlanych zakazując podziału działki na mniejsze . Tylko jedna działka nr 

3/2 jest budowlana, działania te były jeszcze przed uchwała o planowaniu i 

zagospodarowaniu przestrzennym. Państwa opracowanie studium doprowadziło do 

zablokowania prywatnym osobom możliwość budowy domów przy wschodniej części 

rezerwatu zapominając, że na zachodniej części są domy wybudowane. Sąsiednia 

gmina Pawęzów wydała pozwolenia na budowanie domów w bliskiej odległości 

rezerwatu i dla gminy nie ma problemu bliskość rezerwatu Debrza. 

Jako mieszkańcy Tarnowa i właściciele działek żądamy wykładni prawnej z 

2013-2014 roku oraz szczegółowych wyjaśnień braku informowania właścicieli 

prywatnych działek, którymi Państwo zadysponowało jak swoimi . 

Zamieniliście nasze ziemie na tereny ochronne zieleni urządzonej kosztem 

ziem zielonych miejskich na tereny budowlane. 

Takimi działaniami część mieszkańców Tarnowa zostało pokrzywdzonych 

przez Państwa blokując im rodzinom budowę domu. Dziwnym trafem na Waszym 

pasie ochronnym miasto wykorzystując kruczki prawne wydało w ekspresowym 

tempie miesiąc przed uchwała w 2016 pozwolenie na budowę działki 3/2.” 

 

  

 

        z poważaniem  

       /-/ Agnieszka Danielewicz 


